



Schutzhaube / Protective cover



### ABS Therm

> Thermoschutzhaube (330mm) aus Kunststoff für Anschlagpunkte, Seilsicherungssysteme (a, Ø 16mm) oder Systeme mit Stützrohr (b, Ø 42mm). Montage oberhalb der Dachmembran. UV- und witterungsbeständig. Individuell einkürzbar.

> Synthetic thermal protective cover (330mm) for anchorage points and lifeline systems (a, Ø 16mm) and supporting rod systems (b, Ø 42mm). Installed on top of the roof membrane. UV-resistant and weatherproof. Can be individually shortened as required.

#### Gruppe B / Group B

ZU-1009-F (a)

ZU-1009A-F (b)

Schutzhaube / Protective cover



### ABS Signal

> Signalstange (800mm) zur Befestigung an Thermoschutzhauben. Sichtbarkeit auch bei Schnee.

> Signal rod (800mm), specially designed for attachment to a thermal protective cover. Remains visible in snow conditions.

#### Gruppe B / Group B

ZU-SIGNAL-80

optional / optional



### Montageset / Installation set

> Rucksack mit hochwertigem, vollständigem Werkzeugsatz zur Montage unserer Seilsicherungssysteme ABS-Lock SYS und Anschlagpunkte. Enthält Drahtseilschere mit Untersetzung, Drehmomentschlüssel etc.

> Rucksack containing a complete set of high-quality tools for installing our ABS-Lock SYS lifeline systems and anchorage points. Contains a cable cutter with reduction gear, torque wrench etc.

#### Gruppe B / Group B

MONTAGESET-SYS